
Protokoll Styrelsemöte RIS 
20-01-20, Sölvesborgsbrukshundklubb 
 
Närvarande:    
Alf Karlström 
Olof Rantanen    
Fredrik Holmberg 
Tina Nilsson 
Johanna Zeberg 
Anders Kjellvåg 
Bosse Nilsson 
 
Anmält förhinder: 
Håkan Oldskog 
Hans Olsen 
 
 

1. Mötets Öppnande. 
Alf Karlström hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 
2. Val av justeringsperson: Olof Rantanen 

 
3. Alla närvarande har rösträtt 

 
4. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen lästes och fastställdes. 
 

5. Föregående mötes protokoll. 
a) Beslutspunkter / Aktivitetspunkter 

Föregående mötesprotokoll lästes. 
Punkter: 

1 Kvarstår Förvaring för föreningens inventarier. 
Tillägg: Inköp av lämplig förvaring sker vid tillfälle. 

2 Kvarstår: Alf tar på sig att ta kontakt med en ventilationsfirma för att se om vi 
kan få ordning på röken i grillkåtan. Innan höstlägret finns det löfte från 
ventilationsfirma att en lösning ska finnas på plats 

3 Kvarstår Annonsering/reklam. Alf kollar om en hundtidning kan vara 
intresserad av att skapa en artikel om området och samarbetet mellan RIS och 
brukshundklubben. Alf har varit i kontakt med ett par 
förbundsstyrelsemedlemmar angående samarbetet. 

4 Kvarstår Undersöka kring aktiviteter i andra delar av upptagningsområdet. 
Framförallt Fredrik, Tina och Bosse. 

5 Kvarstår Alf och Fredrik försöker hitta information, mailadresser, till 
lokalavdelningar för att göra informationsutskick angående Riesen Campen. Alf 
kollar med SBK efter årsmötena i mars/april 2020 för att få korrekt information 
som möjligt. 

 
Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna. 

 
 



6. Ekonomisk rapport 
Plusgiro:  86 790,17 Skr 
Kassa: 0 kr 

 Ännu inget bidrag utbetalt från SRSK, Olof tar kontakt med SRSK 
 

7. Inkomna skrivelser 
- Lena Normans förslag för exteriörbeskrivning diskuterades. Förslaget innefattar att 

RIS genomför en exteriörbeskrivningsaktivitet vid ett läger/träff. Förslaget 
accepterades, sekreteraren meddelar Lena. 

 
8. Planering av medlemsmöte/årsmöte 

- Årsmötet 2020 den 16:e februari, kl 17 på Sölvesborgsbrukshundklubb 
Verksamhetsberättelsen för RIS 2019 godkändes digitalt. 
Samtliga dokument läggs ut på hemsidan. 
Fredrik föreslås som sekreterare för årsmötet. 
Facebook utskick av sekreteraren. 
 

9. Rapporter 
a: Läger  
      Framtida läger/träffar 

- Årsmöte-lydnadsträning 2020 
o Den 16:e februari kl. 9-17 
o Olof köper in fika, korv och annan mat som behövs 
o Facebookevent skapas av Fredrik 
o Förslag på sista anmälningsdag: 9:e februari 

 
b: Aktiviteter  

 Karlshamnaktiviteten i december.  
- 10 stycken anmälda 
- Alla deltagare var nöjda, det tråkiga vädret togs med glädje. 
- Absolut en aktivitet som kan upprepas 

 
c: Riesen Campen  
  Vidareutveckling av området diskuteras vidare framöver.  

- Eventuella toalett och dusch möjligheter är det som har fokus 
- Renovering diskuteras på brukshundklubben, eventuellt en ytterligare dusch kan 

komma att skapas. Detta är ett beslut för brukshundklubben. 
 
 

d: Studiefrämjandet - Anders Kjellvåg och Johanna Zeberg 
Väldigt positivt kring Studiefrämjandet med Johanna i spetsen för kommunikationen. 

    
e: Web / info - Fredrik Holmberg 

Ordförandes rader behöver uppdateras på RIS hemsida. Bilder och texter för 
styrelseledamöter behövs. 
 
Hemsidan behöver uppdateras i bakgrunden för att öka säkerheten, sekreteraren 
jobbar med detta tillsammans med SRSK. 
Arbetet med att uppdatera hemsidan pågår, större delen av arbetet har genomförts. 
En del arbete kvarstår med att färdigställa migreringen till ris.srsk.se   

http://ris.srsk.se/


Mailadresserna med formatet XXX@sblo.se kommer inte längre att kunna användas, 
nya adresser med formatet XXX.ris@srsk.se kommer att skapas. 
 
Minskade kostnader samt ökad säkerhet är bland de stora drivkrafterna bakom 
beslutet. 

 
10. Övriga frågor 

Styrelsen diskuterade avelsarbete och dokumentation kring detta arbete. 
 

11. Nästa styrelsemöte 
Nästa styrelsemöte blir det konstituerande styrelsemötet direkt efter årsmötet. 

 
12. Mötets avslutande 

Alf Karlström tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
………………………………………….    
Alf Karlström 
 
 
………………………………………….    
Olof Rantanen     
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mailto:XXX.ris@srsk.se

